



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)
No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon.
Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548
E-mail address: sekss100@emb.gov.hk School Website: <http://seksswk.edu.hk>

Parents' Letter No. 6

18 November 2019

Dear Parent/Guardian,

28th PTA AGM, Winter School Uniforms, S.1 After-school Revision Support Class, Study Rooms for Senior Form Students, Speech Day

Please be informed of the following matters:

1. 28th PTA AGM

Due to suspension of classes in all schools on 15 November 2019, the scheduled 28th PTA AGM will be rearranged. Details will be announced in due course.

2. Winter School Uniforms

Please note that from **25 November 2019**, it will be compulsory for all students to wear winter uniforms.

The suppliers of our school uniforms are:

(a) Golden Dragon School Uniforms Ltd.

194, Prince Edward Road West., G/F, Mong Kok, Kowloon
Tel: 2381 1408, 2381 0889

(b) Joseph Embroidery Enterprises Co. Ltd.

Wan Chai: 2A, Senior Building, 112 Thomson Road, Wan Chai (Tel: 2573 3229)
Yau Ma Tei: 2/F, Prospect Building, 493 Nathan Road, Yau Ma Tei (Tel: 2384 6938)

3. S.1 After-school Revision Support Class

In order to cultivate students' serious attitude towards studying and preparation for examination, it is compulsory for ALL S.1 students to attend the three sessions of the After-school Revision Support Class in their homerooms under the supervision of our staff. Details are as follows:

Date: Tuesday, 3 Dec 2019
Tuesday, 10 Dec 2019
Tuesday, 17 Dec 2019

Time: 3:30 pm- 4:15 pm

Venue: Homerooms of 1A, 1B and 1C

4. Study Rooms for Senior Form Students

To encourage self-directed learning, the school will open some classrooms for senior form students to have self-study afterschool and during school holidays. The details are as follows:

(a) **School Days (except Half-yearly Examination Period*)**

Date: 25 November 2019 - 9 June 2020

Time: 3:45 pm – 5:45 pm (Saturday 9:00 – 12:00)

Venue: S4 and S5 (Room 302), S6 (Room 303)

** School library will be open for self-study during half-yearly examination period.*

(Study rooms will be closed if school activities and tutorial lessons are cancelled on that day.)

(b) **School Holidays (except Public Holidays)***

Date : 23 December 2019 – 9 June 2020

Time: 9:00 am – 4:00 pm (Saturday 9:00 – 12:00)

Venue: S4 – S6 (Room 105)

Students should obey all school regulations and wear proper uniform when they come back to school for self-study during school holidays.

5. Speech Day

To celebrate our students' achievements in the year 2018/2019, Speech Day will be held on Friday, **13 December 2019**. This year our Guest of Honour is our alumnus Dr. Ricky Van-yip, Tso who is an Assistant Professor of the Department of Psychology at the Education University of Hong Kong. You are cordially invited to join us on this special occasion to share their joy and success. All students are required to return to school by 9:15 a.m. when roll-call is taken. The ceremony is scheduled to start at 10:30 a.m. and is expected to finish at approximately 12:30 p.m. After the ceremony, students will be dismissed for the day.

Yours faithfully,

(YEUNG KWONG Mong-ha)

Principal

官立嘉道理爵士中學（西九龍）
二零一九至二零二零年度第六號家長信撮要

1. 第二十八屆家長教師會周年大會

由於教育局宣布 11 月 15 日停課，原定於當晚舉行的第二十八屆家長教師會周年大會將有新安排，有關詳情容後公布。

2. 更換冬季校服

時值秋季，天氣漸涼，自 **2019年11月25日(星期一)**起，所有學生必須穿著整齊冬季校服回校上課。

校服供應商資料如下：

a. 金龍校服有限公司

九龍太子道西194號地下

電話： 2381 1408, 2381 0889

b. 約瑟綉織實業有限公司

灣仔譚臣道 112 號勝意大廈2A

電話： 2573 3229

九龍油麻地彌敦道493號展望大廈2字樓 電話： 2384 6938

3. 中一課後溫習支援班

本支援班由本校老師指導，旨在培養學生正確的學習態度，並鼓勵他們努力溫習，準備考試。

所有中一學生必須出席。有關詳情如下：

日期： 2019年12月3日(星期二)

2019年12月10日(星期二)

2019年12月17日(星期二)

時間： 下午3時30分至4時15分

地點： 中一各班所屬班房

4. 高年級學生自修室

為鼓勵自主學習，學校將於課後及學校假期時間，開放個別課室讓高年級學生自習。詳情如下：

a. 上課日子（學期考試期間除外*）

日期： 25/11/2019 - 9/6/2020

時間： 3:00 pm - 5:45 pm

地點： 中四及中五（302 課室），中六（303 課室）

*學校將於學期考試期間開放圖書館作自修之用

（如當天學校活動及課後研習班取消，自修室將不會開放。）

b. 學校假期期間（公眾假期除外）

日期：23/12/2019 - 9/6/2020

時間：9:00 am - 4:00 pm（星期六：9:00 am - 12:00 nn）

地點：中四至中六（105 課室）

學生於學校假期回校自修時，必須遵守所有校規及穿著整齊校服。

5. 2018/2019年度畢業暨頒獎典禮

本校將於2019年12月13日（星期五）上午10時30分在本校禮堂舉行2018/2019年度畢業暨頒獎典禮，以表揚於上學年表現優異的學生。當天的主禮嘉賓是本校校友曹宏業博士，曹博士是香港教育大學心理學系助理教授。現誠邀各位家長出席，分享喜悅。全體學生須於早上9時15分回校集隊。頒獎典禮將在上午10時30分開始，並於下午12時30分完結，屆時學生可自行回家。